
  Referat  Skolebestyrelsesmøde. 
 Mødedato, tid 

og sted:  

 

Onsdag den 27. september kl. 

18:30 – 21:00 Nord 

 

 

  Forældrevalgte: 

Anne Lind Støhs, Peter Bürgel Nielsen, Tina 

Sauvr, Helga Charlotte Lund, Malene 

Paasch, Henrik Stilling, Line Schmidt Rank, 

Dorte Byrfelt Thorhauge, Tina Faldt Nørager 

og Birte Dalsgaard 

Elevrådsrepræsentanter:  

Bertram Skovgaard Reinert (7.årg) 

Lærke Roest (9.årgang) 

Medarbejderrepræsentanter: 

Kirsten Christensen, Thomas Steffensen 

Skolens ledelse: 

Anders Svendsen, Mads Nielsen 

Gæster: Ruben Holm Hauge 

Fraværende med afbud: Annette Hartøft 

(udlånt til anden skole), Line Schmidt Rank. 

 

  

 Dagsorden  

”Beslutnings-punkter”: 1) Godkendelse 

af 

dagsordenen. 

 

Godkendt 

Præsentation af nye elevrådsrepræsentanter 

Mads Nielsen er konstitueret viceskoleleder i 

Annettes fravær. 

 2) Godkendelse 

af referat 

 

Godkendt 

 3) Høringssvar 

ferieplan 

Se bilag 

Ferieplanen er taget til efterretning. 

 



Debat/sparring/arbejdspunkt. 4) Nord Verdens bedste unge miljø ved Ruben Holm 

Hauge 

- Herunder SSP, Angst, kodning, glæde 

mm.  

Ruben præsenterede Lyshøj Nords nye 

udearealer hvor han fortalte om baggrunden for 

etableringen af arealerne. Eleverne har været 

involveret i processen via elevrådet og 

spørgeskemaer.  

Ruben forklarede hvad kodet lokaler betyder. 

Processen er godt på vej og målet er, at inden jul 

er alle lokalerne kodet til de fag som lokalerne 

skal rumme. I praksis betyder kodningen også at 

klasserne ikke har faste klasselokaler. Eleverne 

vandre til det lokale hvor de f.eks. skal have 

dansk, matematik osv. Når hele kodningen står 

færdig, vil skolen indeholde 4 dansklokaler, 3 

matematiklokaler, 3 sproglokaler, 2 kultfags 

lokaler, 1 fysik/kemi-lokale, 1 geografi/biologi-

lokale og 1 makerspacelokale. 

Ruben viste kommunens SSP handleplan som 

Lyshøjskolen arbejder efter. Der er et tæt 

samarbejde skolerne i mellem og ligeledes med 

eksterne samarbejdspartner.  Arbejdet ser ud til 

at bære frugt, da der i øjeblikket er meget få 

episoder, hvor SSP-arbejdet inddrages. 

Ved forældremøderne har skolen informeret 

forældrene om, at de skal være opmærksomme 

på, at der er et udpræget brug af diverse 

nikotinprodukter blandt unge generelt.  

Som skole oplever Lyshøjskolen også, at der er en 

stigende mistrivsel, særligt blandt pigerne. Skolen 

har sidste skoleår iværksat et nyt initiativ (100 

tanker), som retter sig mod unge, der udviser 

tegn på angst. Initiativet er en ”light” udgave af 

det kommunale tilbud (1000 tanker).  Indtil 

videre har tilbuddet vist sig nyttig og fortsætter 

derfor. Skolen har et godt AKT-team, som 

arbejder meget forebyggende.    

 5) Årsberetning Form og indhold 

Der arbejdes videre med at lave en anderledes 

årsberetning som f.eks. kunne være en Vlog. 2 

forældrerepræsentanter meldt sig til at sparke 

processen i gang.  



 6) Budget 

besparelser 

 

 

Anders Svendsen berettede om, at der vil 

komme besparelser, men det er fortsat ikke 

besluttet hvordan alle besparelserne 

udmøntes.   

 

”Orienteringspunkter”: 6) 

 

 

 

 

Midtpunkt for livet – succes og vi fortsætter 

med vores involvering. 

Udlån af viceskoleleder til Brændkjærskolen 

i 3 måneder 

Trafik – information til forældrene – 

cykelbane på skolen 

Udearealer – I mål og klar til næste 

drømme. 

Karaktergennemsnit. Isoleret set, så har 

Lyshøjskolen klaret sig flot igennem år med 

besparelser og Corona i forhold til 

gennemsnittet til afgangsprøverne. 

 

Nyt fra det Børne og 

uddannelsesudvalget 

9) 

 

Dagsorden (kolding.dk) 

 

Evt.   

 

 

 

27/9, 31/10, 7/12, 10/1, 22/2, 10/4 og den 3/6. Tidsrum fra 18:30 - 20:30 Datoer for 
kommende møder. 
 

https://www.kolding.dk/politik/dagsordener-referater/dagsorden?agendaid=8b641f88-739f-4633-b32c-f6b4f10a23d7&searchWord@searchword

